
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 31 august 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

1033 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1033:  

”Ministeren bedes redegøre for status på de midler, der i forbindelse med satspulje-

aftale 2017-2020 blev afsat til indsats mod familiær hyperkolesterolæmi (FH), samt i 

hvilket omfang der er fulgt op på rapporten ”Danske Regioners rapport om FH - Løs-

ningsforslag til regionernes videre arbejde med familiær hyperkolesterolæmi” august 

2019? ” 

 

Svar: 

Da der til brug for besvarelse af spørgsmålet skal indhentes bidrag fra Danske Regio-

ner, er det desværre ikke muligt for mig at besvare spørgsmålet inden for fristen. Jeg 

forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio oktober 2022.  
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